
PROTOKÓŁ
z obrad XXXV Nadzwyczajnej  Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytej dnia 

19 kwietnia 2010r.

Otwarcia  obrad  XXXV  Nadzwyczajnej  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu  Kujawskim 
zwołanej na wniosek Burmistrza Brześcia Kujawskiego w trybie art.  20 ust.  3 ustawy o 
samorządzie  gminnym  dokonał  Przewodniczący  Rady Miejskiej  Pan  Marek  Golasiński, 
informując, że bierze w niej udział 11 radnych (lista obecności w załączeniu), co stanowi 
quorum do podjęcia uchwały.
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki;
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Kierownik Wydziału Inwestycji i Infrastruktury – Pani Teresa Roszak.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  porządek  obrad,  który  przedstawia  się 
następująco:

1. Otwarcie obrad  Nadzwyczajnej XXXV Sesji Rady Miejskiej w Brześciu 
Kujawskim.
- stwierdzenie quorum,
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
2. Rozpatrzenie i podjęcie Uchwały Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim w 
sprawie przyjęcia i zatwierdzenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta  
Brześć Kujawski. 

      3. Zakończenie obrad Nadzwyczajnej XXXV Sesji Rady Miejskiej w Brześciu 
Kujawskim.

   Przed omówieniem uchwały  Radni na prośbę radnego Jana Karkosińskiego  
uczcili minutą ciszy poległych w katastrofie lotniczej w Smoleńsku.

  Ad 2. Omówienie i podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Miasta Brześć Kujawski.
Burmistrz Wojciech Zawidzki poinformował, że jest składany wniosek na dofinansowanie  
remontu ul. Zielna, Piastowska, Kujawska i Prosta, do tego wniosku potrzebny jest aktualny 
program rewitalizacji, bez tego programu wniosek nie zostanie przyjęty. A wniosek ten musi 
być złożony do 23 kwietnia i do tego czasu musi być ten program zatwierdzony.
Radny Janusz Barański zapytał co będzie robione w ramach tego remontu?
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że remont dotyczy wszystkich tych czterech ulic, o 
których już wspominał wraz ze ścieżkami dla pieszych.
Radny J. Barański jeszcze dopytał czy to będzie miało wpływ na nasze pieniądze?
Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że nie.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania. 
Rada Miejska przyjęła jedenastoma  głosami „za”, przy braku głosu  „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia 
Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Brześć Kujawski.

   Ad 3. Przewodniczący Rady Miejskiej  przypomniał radnym, że kończy się termin składania  
oświadczeń  majątkowych.  Podziękował  wszystkim  za  przybycie  ,  udział  w  
posiedzeniu i  na tym zakończył  obrady XXXV Nadzwyczajnej  Sesji  Rady Miejskiej  w  
Brześciu Kujawskim.
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